
Nenäinniemen vanhempaintoimikunnan kokous 
 
Aika ja paikka: 19.9.2019 klo 17 Nenäinniemitalolla 
 
Läsnä: Kati Helin, Seija Hyppönen, Anni Kilpinen, Tanja Kääriäinen, Milla Lewandowski, Laura 
Karjalainen, Sonja Salonen (siht.), Kirsi Jonninen (päiväkoti), Marja-Leena Kujanpää-Hirsilä 
(koulu) 
 
 

1. Toimikunnan jäsenet jatkavat samoissa vastuutehtävissä kuin edelliselläkin kaudella 
(yhteyshenkilö, sihteerit, rahastonhoitajat). 
 

2. Päiväkodin kuulumisista Kirsi kertoi seuraavaa: 
- Sähköpostiosoitteet päiväkodin puolella ovat muuttuneet, uudet osoitteet ovat 

muotoa etunimi.sukunimi@jyvaskyla.fi  
- Jaana Vapaavuori ja Erja Saloheimo päiväkodilta osallistuvat jatkossa kokouksiin 

vuorotellen. 
- Päiväkodin ilmanvaihtoa huollettu kesällä ja myös pihan aita uusittu miltei 

kokonaan.  
- Daisy -järjestelmä vaihtuu syysloman jälkeen TietoEdu -järjestelmäksi. 
- Kirsi pyysi jonkinlaista toimikunnan “yleistiedotetta” vanhemmille jaettavaksi 

päiväkodin kautta. Sonja päivittää vanhaa tiedotetta ja lähettää sen Kirsille. 
 

3. Marja-Leena päivitti koulun kuulumisia:  
- Koululle saatu paljon uusia kaappeja, mikä on vähentänyt pölyn määrää.  
- Syyslomalla tulossa ilmastointihuolto 
- Koulun pihalle tullut uudet isot jalkapallomaalit 
- Vanhempaintoimikunnan toivottu hankkivan 10-20 uutta salibandymailaa 

välituntikäyttöön. Seija käy marketeilta katsomassa, löytyisikö sieltä sopivia. 
 

4. Koulun ja päiväkodin Opinpolku -yhteistyöstä: Eskarit ja 2.luokkalaiset tekevät 
yhteistyötä, samoin 1. ja 3. Luokkalaiset sekä 1-2 yhdysluokka ja Essujen ryhmä. 
Yhteinen rantaretki on ohjelmassa syksyllä. Talvella olisi tarkoitus tehdä isompi retki 
hiihtomaahan. Vanhempaintoimikunta voi kustantaa hiihtomaaretken kuluja. Isompia 
kevätretkiä ei siis mahdollisesti tänä lukuvuonna tehdä koulun puolella. Päiväkoti jatkaa 
edelleen kevätretkeilyä toimikunnan kustantamana. 
 

5. Koululaiset ovat toivoneet pituushyppypaikkaa koulun pihalle. Asian rahoitusta 
selvitellään Tikan rehtorin kautta (Marja-Leena ja Anni ovat yhteyksissä). Samalla 
kysytään myös mahdollisuutta koulun kentän tasoitukseen. Kenttä on kalteva ja 
kuoppainen. Tämä heikentää luistelujään laatua ja voi aiheuttaa myös vaaratilanteita. 
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6. Koululle ja päiväkodille voisi vanhempaintoimikunta pyytää lasten vanhemmilta 
lahjoituksina suksia, monoja ja sauvoja, luistimia. Tähän pitäisi laatia joku tiedote 
myöhemmin. 
 

7. Nenäinniemen metsissä tehdään metsänhoitotöitä. Pohdittiin mahdollisuutta koulunja 
päiväkodin hiihtoladun pohjan raivaamiseen samalla. Marja-Leena ja Kirsi ottivat alueen 
metsänhoitoasioista vastaavan henkilön yhteystiedot ja kysyvät mahdollisuutta tiettyjen 
puiden kaatoon latupohjalta.  
 

8. Kirppu ja Korppu -tapahtuman päiväksi sovittiin lauantai 30.11. Marja-Leena hoitaa 
rehtorin kautta hälytysten poiston sekä valaistuksen päällelaiton.  
 

9. Seuraavat kokoukset ovat ma 21.10.2019 Klo 17 ja ma 11.11.2019 klo 17. Kokouksissa 
suunnitellaan Kirppu ja Korppu -tapahtumaa. Myös uudet jäsenet ovat tervetulleita 
mukaan! 

 
 

Muistion kirjasi Sonja Salonen.  
 
 
 
 


